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Zápis  
           z jednání kolegia děkana konaného dne 20. 10. 2008 

 
Přítomni: doc. MgA. Zbyněk Srba, Ph.D., prof. PhDr. Josef Kovalčuk, doc. PhDr. Silva 

Macková, MgA. Blanka Chládková, MgA. Ondřej Vodička, MgA. Lucie Abou, 
MgA. Alena Fafilková  

Omluveni: Ing. Ivana Oulehlová 
 

I. Chod fakulty: 

 Proděkani a tajemník se sejdou s děkanem k upřesnění kompetencí proděkanů dne 
22. 10. 2008 ve 12.00 hod. Tento termín bude zároveň náhradním datem konání KD 
(vzhledem ke státnímu svátku dne 28/10).    

 Proděkan prof. Kovalčuk informoval, že prof. PhDr. Bořivoj Srba, DrSc. se vzdává 
svého členství v UR DIFA a také předsednictví v oborové radě doktorského studia 
vzhledem k příbuzenským vazbám k novému děkanovi. V souvislosti s personální 
obměnou mezi členy OR je třeba jmenovat novou oborovou radu a stanovit jejího 
předsedu. 

 Nová UR DIFA bude zasedat  po jmenování děkanem, které proběhne v lednu 2009. 
Tajemník MgA. Vodička ověří, zda má změna UR DIFA vliv na akreditace a zda  je 
třeba nové složení UR DIFA oznámit některému z úřadů. 

 Katedra jazyků (její vedoucí Mgr. Švrčková) upozornila na problém s výukou jazyků v 
pondělí 27. října 2008, neboť prostory rektorátu budou zavřeny z důvodu uděleného 
rektorského volna pro rektorát a jeho součásti. Tajemník zajistí prostory pro řádný 
průběh výuky. 

 

II.   Studijní záležitosti: 

 Minulý týden se uskutečnila schůzka studijních proděkanek s prorektorem a kvestorkou - 
obsahem schůzky byl mimo jiné zvažovaný elektronický zápis studentů prostřednictvím 
SIS a případné zrušení indexů (od příštího akademického roku). Kolegium děkana 
projednalo důsledky a s návrhem předběžně souhlasí. Dalším bodem jednání byl 
dosažený počet studentů pro akademický rok 2008/2009. Proděkanka Macková navrhuje 
v souvislosti se zrušením indexů a zápisem studentů prostřednictvím SIS uzavírat a 
kontrolovat studijní výsledky po ukončení zimního semestru. Tím by bylo možné 
eliminovat vysoký počet nezapsaných studentů z důvodu neplnění studijních výsledků 
na konci letního semestru. Takto bude možné zvážit další možnosti (např. vypsat 
dodatečná přijímací řízení pro některé obory). 

 Proděkané (doc. Macková, prof. Kovalčuk a MgA. Chládková) mají za úkol sjednotit 
názvosloví jednotlivých studijních předmětů (v současné době je v SISu používáno příliš 
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velké množství názvů a více pojmenování pro jeden předmět). Termínem pro předložení 
zpracovaného materiálu by mělo být příští jednání RKD.  

 Mgr. S. Talpová žádá o zrušení předmětu osobní specializace „Realizace dabingového 
díla“. Kolegium souhlasí. U předmětu základu oboru pro III. Č a M zůstává vše beze 
změny. 

 Tajemník MgA. Vodička předal děkanovi přehled studentů, kteří měli v loňském roce 
nejlepší studijní výsledky a jsou tedy kandidáty na prospěchové stipendium. Do příštího 
týdne děkan podklady prověří a schválený seznam předá na SO. 

 Byla schválena žádost Mgr. Rodriguezová (DV), která žádá o rezervaci KM na                  
10. - 15. března 2009. V KM se uskuteční krajské kolo experimentálního amatérského 
divadla „Prima sezona“ a dětského divadla „Šrámkův Písek“. 

 Ateliér DaV také jejím prostřednictvím požaduje rezervaci KM na čtvrtek 27. listopadu 
2008 pro středoškolskou přehlídku „Nadělení“. Toto datum však koliduje s termínem 
zkoušení monodramat – bude ještě upřesněno.     

III. Projekty a granty: 
  Prof. Kovalčuk  jako člen komise GA ČR informoval o jednání hodnotitelů, které se 

uskuteční v pátek 24. října 2008 v Praze. 

  L. Abou informovala, že řešitelé projektů FRVŠ 2008 budou elektronicky 
informováni o závěrečném oponentním řízení a dočerpání finančních prostředků. Datum 
ZOŘ bylo stanoveno na pátek 13. února 2009. 

IV. Zahraniční záležitosti: 
  Proděkanka Chládková navrhuje změnit a aktualizovat studentskou interní přihlášku 

do programu ERASMUS. Studenti si sami najdou informace o škole, na které chtějí 
studovat a navrhnou předměty, které v zahraničí absolvují.  

  Děkan Srba uvedl, že je třeba připravit zvláštní schůzku na téma „Harmonogram 
výuky a příprava semestrálních projektů“ za účasti tajemníka a proděkanů. 

V. Různé: 
  Ve dnech 3. - 9. listopadu 2008 proběhne Týden vědy a techniky v Brně. DIFA se 

zapojí ve středu 5. listopadu představením ateliéru KSFT „Orbjekt“ a výstavou 
fotografických prací studentů DIFA pod vedením P. Francána. Součástí také bude Den 
otevřených dveří na DIFA, který bude v sobotu 8. listopadu 2008. 

VI. Informace z KR: 
  Děkan Srba informoval o směrnici č. 5/2008 – grant Rudolfa Firkušného. O udělení 

grantu rozhoduje rektor JAMU, tajemník směrnici přepošle všem vedoucím ateliérů. 

  HDL JAMU – výstavba pokračuje postupnými kroky, byla ustanovena hodnotící 
komise, která bude posuzovat nabídku firem na „inženýring. Za DIFA je členem komise 
děkan Srba, náhradníkem tajemník Vodička.  
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   Od začátku listopadu 2008 budou zprovozněny prostory bývalého klubu v IVUC 
Astorka pro výuku DIFA. Kolegium projednalo jmenování garanta prostoru a potvrzuje v 
této funkci vedoucího Laboratoře práce s médii Mgr. Petr Francán. Garant bude mít na 
starosti sbírání požadavků pedagogů, kteří budou prostor v budoucnu užívat (členění, 
výkryty, ...) a pro nezbytné stavební úpravy bude odpovědná osoba zvážena dodatečně. 

 

zapsala: Ivana Bartoková    verifikoval: MgA. Ondřej Vodička 
  


